
11.04.2022: xəbər 

Impressions of Khazar University student Ramal Guluzadeh on his visit to Lille 

within UniLab project 

Interviewer: Hello, Ramal. How is your work as the President of the Student 

Council of the University, a student of the Faculty of Humanities, Education and 

Social Sciences, majoring in Regional Studies? 

Interviewee: Hello, thank you very much. Everything is OK. 

Interviewer: You recently visited Lille with a group of Khazar University staff. We 

would like to talk to you about it. How was your trip? Did you like France? 

Interviewee: Yes. I liked it very much (He is laughing). 

Interviewer: Can you share your impressions of the University of Lille and the 

education system there? 

Interviewee: Of course. There were many highlights on Lille University's endless 

campus. Very comfortable conditions have been created for students to have fun 

and learn. For example, there was a center where students played simulation 

games. We also joined them. At the end of the game, I realized that it was very 

instructive. 

Interviewer: Great! What else did you learn? Can you share with us? 

Interviewee: We joined the trainings given by the professors of the University of 

Lille. Lifelong learning, opportunities for the development of students' business 

activities, innovations in pedagogy... I liked the activity of the Lifelong Learning 

Center the most. The university fully supports people who want to learn. This is 

great. I would like such centers to be established in our universities. 

Interviewer: What conclusions did you draw from these trainings as the President 

of the Student Assembly? 

Interviewee: While there, together with the Career Center Coordinator Elnura, 

we developed an innovative career development plan. We are currently working 

on this plan. I believe that if we can implement it, there will be good opportunities 

for students in the coming years. 



Interviewer: We are nearing the end of our interview. Is there anything extra you 

want to tell us? 

Interviewee: I would like to thank the Khazar University Development Office for 

providing such opportunities for students. After seeing a different education 

system, we also see students' attitudes toward learning change. I hope we will be 

able to apply the experience we have learned here. 

Interviewer: Thank you very much, Ramal. Thanks for the interview. 

Interviewer: I thank you too. 

 

 

“Xəzər”in tələbəsi Ramal Quluzadənin UniLab layihəsi çərçivəsində Lille səfəri ilə 

bağlı təəssüratları 

Müsahibəçi: Salam, Ramal. Universitetin Tələbə Məclisinin prezidenti, Humanitar, 

təhsil və sosial elmlər fakültəsinin Regionşünaslıq ixtisasının tələbəsi kimi işləriniz 

necədir? 

Müsahib: Salam, çox sağolun. Qaydasındadır. 

Müsahibəçi: Bu yaxınlarda Xəzər Universitetinin bir qrup əməkdaşı ilə birlikdə Lille 

şəhərində səfərdə idiniz. İstəyərdik ki, sizinlə bu haqda danışaq. Necə keçdi səfər? 

Fransa xoşunuza gəldimi? 

Müsahib: Bəli. Çox bəyəndim (gülür). 

Müsahibəçi: Lille universiteti, ordakı təhsil sistemi ilə bağlı təəssüratlarınızı 

bizimlə bölüşə bilərsizmi?  

Müsahib: Əlbəttə. Lil universitetinin ucu - bucağı olmayan kampusunda diqqəti 

cəlb edən cəhətlər çox oldu. Tələbələrin əylənərək öyrənmələri üçün çox rahat 

şərait yaradılıb. Məsələn, bir mərkəzləri var idi, orada tələbələr simulyasiya 

oyunları keçirirdilər. Biz də onlara qoşulduq. Oyunun sonunda başa düşdüm ki, çox 

öyrədici idi. 

Müsahibəçi: Nə gözəl! Başqa nələr öyrəndiniz? Məlumat verə bilərsinizmi? 



Müsahib: Lil universitetinin professorları tərəfindən verilən təlimlərə qoşulduq. 

Ömür boyu öyrənmə, tələbələrin biznes fəaliyyətinin inkişafı üçün olan imkanlar, 

innovatik pedaqogika ilə bağlı yeniliklər... Mən ən çox ömür boyu öyrənmə 

mərkəzinin fəaliyyətini bəyəndim. Öyrənmək istəyən insanlara universitet tam 

dəstək verir. Bu çox əladır. İstəyərdim bizim universitetlərimizdə də belə 

mərkəzlər yaradılsın. 

Müsahibəçi: Tələbə Məclisinin prezidenti olaraq hansı nəticələri çıxardınız bu 

təlimlərdən? 

Müsahib: Orada olarkən Karyera Mərkəzinin koordinatoru Elnurə xanımla birlikdə 

innovativ karyera inkişaf planı hazırladıq. Hal-hazırda da bu planın üzərində 

işləyirik. Məncə, həyata keçirə bilsək, tələbələr üçün növbəti illərdə yaxş. imkanlar 

yarana bilər. 

Müsahibəçi: Artıq müsahibəmizin sonuna çatmaq üzrəyik. Bizə demək istədiyiniz 

əlavə nəsə varmı? 

Müsahib: Mən Xəzər Universiteti İnkişaf Ofisinə tələbələrə belə fürsətlər 

yaratdıqları üçün təşəkkür edirəm. Fərqli təhsil sistemini gördükdən sonra biz 

tələbələrin də öyrənməyə olan baxışı dəyişir. Ümid edirəm, biz öyrəndiyimiz 

təcrübələri burada tətbiq edə biləcəyik. 

Müsahibəçi: Çox sağolun, Ramal. Təşəkkür edirik müsahibə üçün. 

Müsahib: Sağolun. Mən də sizə təşükkür edirəm. 

Müsahibəçi: Məhin Cəbrayılova 
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